
美国原装childlife鳕鱼肝油草莓味237ML

产品名称 美国原装childlife鳕鱼肝油草莓味237ML

公司名称 王本雄（个体经营）

价格 130.00/瓶

规格参数 品牌:childlife
食卫号:0021547
保质期:24（月）

公司地址 暂无

联系电话 暂无

产品详情

品牌 childlife 食卫号 0021547
保质期 24（月） 功效成分 鱼肝油
原产地 美国 商品条形码 608274105003
售卖方式 包装

美国childlife鳕鱼肝油 草莓味 237ml 让宝宝更聪明！childlife cod liver oil strawberry -- 8 fl oz

【产品介绍】description

鳕鱼肝油支持大脑功能的健康cod liver oil supports health brain functions.

在有着不同文化背景的家庭中，人们给孩子吃鳕鱼肝油已经有很多代了。如今现代研究已经证实这是非
常明智的。childlife为您提供世界上最精纯的鳕鱼肝油。每瓶鳕鱼肝油都经过验证不含任何污染物，二氧(
杂)芑，金属，水银和其他毒素，拥有超出所有标准的最高纯度。for many generations among many different
cultures, families have given their children cod liver oil. modern research now confirms this historical wisdom.
childlife provides the world"s purest cod liver oil available. the contents of every bottle are tested for any contaminants,
pcb"s, dioxins, metals, mercury or other toxins, and exceeds all standards for the highest purity.*

健康提示health tip在有着不同文化背景的家庭中，人们给孩子吃鳕鱼肝油已经有很多代了。民间传说告
诉我们这是因为人们发现服用鳕鱼肝油的孩子变得更健康，更聪明。如今现代研究已经证实这是非常明
智的。for many generations among many different cultures, families have given their children cod liver oil. folklore
tells us that this was because families observed how children raised with cod liver oil grew healthier and smarter.
modern research now confirms this historical wisdom.*

如何评判你的鳕鱼肝油how to grade your cod liver oil新鲜：从渔船上到生产工厂的运输时间。纯度：北极
的鳕鱼，源于围绕挪威海湾的北极圈以北海域。品质：仅仅用纯粹的鳕鱼肝脏压制而成，不含其他任何



鱼类或者鳕鱼的其他部分。纯净：通过高真空蒸馏的专利技术获得最纯净的鳕鱼肝油。测试：每瓶鳕鱼
肝油都经过验证不含任何污染物，二氧(杂)芑，金属，水银和其他毒素，拥有超出所有标准的最高纯度
。味道：纯天然草莓味，通过了儿童的品尝测试。以上所有方面，childlife只采用最高级别。freshness:
delivery time from fishing boat to manufacturing plant. purity: arctic cod, sourced from the northern arctic seas
surrounding the fiords of norway. quality: pressed only from pure cod liver, - no other fish or parts of fish used.
purification: patented molecular distillation process delivers the cleanest oil available. testing: the contents of each
bottle is tested for any contaminants, pcb"s, dioxins, mercury, other metals and exceeds the highest standards.
flavoring: passes the children"s taste test with an all-natural strawberry flavor. childlife uses only #1 grade for all of the
above.

【产品成分】supplement facts

serving size: 1 teaspoon(5ml)每一茶匙含（5ml）servings per container: 48amount per serving under 4 yrs
4yrs+calories 45 calories from fat 45total fat 5g 8% saturated fat 1g 5% cholesterol 14mg 4.7%vitamin a 870-1950iu
35-80% 15-40%vitamin d 0-40iu 0-8% 0-10%vitamin e 8iu 40% 30%epa(eicosapentaenoic acid) 450mg *
*dha(docasahexanenoic acid) 700mg * *other omega-3s 250mg * *

*daily value not established.

其他成分other ingredients:纯净的北极鳕鱼肝油，全天然草莓香料。purified arctic cod liver oil, all natural
strawberry flavor. contains: fish.不含乳制品，鸡蛋，酵母，小麦，玉米，或者酒精。不含人工色素。不含人
工甜味剂或者防腐剂。不含麸质及酪蛋白。contains no dairy, eggs, yeast, wheat, corn, or alcohol. no artificial
colorings. no artificial sweeteners or preservatives. gluten and free.

【用法用量】directions

建议使用量suggested use婴儿6个月-1岁：每天1/2茶匙 （2.5ml），可服用95天for infants 6 months to 1 yr: 1/2
teaspoon daily儿童2-12岁：每天1-2茶匙（5-10ml），可服用24-48天for children 2-12 yrs: 1-2 teaspoons daily

开封后请冷藏。refrigerate after opening.
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